
Protokoll vid sammanträde i Djurgårdens 
Idrottsförenings överstyrelse med represen
tanter för ungdomsverksamheten inom föreningen 
den 25/9/57 på Stadion

Närvarande: Nordlund, Rinman Norén, Ecker
brant, Lövdahl och Liliequist för ÖS samt 
Grunander, Lindgren, Filip Carlsson, H. Gus
tafsson, H. Nord, K. Schuper, J. Candelius 
Rudolf Carlsson och I. Hörberg.

§ 1.
Sedan Nordlund hälsat de närvarande välkomna, redogjordes för skälen 

till inkallandet av dagens sammanträde, nämligen behovet av en omorga
nisation av ishockeyns ungdomsarbete. Med beklagande noterades att 
Nils Öst anmält arbetsförhinder för att kunna närvara.

§ 2.
Redogjorde Grunander för hur detta arbete hittills skötts med under

strykande av att han gärne såge en omläggning i regi av Öst. Då emeller
tid denne låtit förstå, att han ej kunde åtaga sig något uppdrag, ansåg 
Grunander enda framkomliga vägen vara att köra efter samma linjer som 
tidigare. Från olika håll fastslogs att detta arbetssätt vore tämligen 
meningslöst. Krafttag krävdes i dagens läge.

Efter ingående diskussion förklarade sig sammanträdet enhälligt för
orda Nisse Öst som ledare för ungdomsverksamheten inom ishockey och 
beslöts att vädja till honom att åtaga sig detta uppdrag. Övriga namn
frågor bordlades i väntan på besked från Öst, som samtidigt med övriga 
vid dagens sammanträde närvarande kallades till nytt sammanträde den 
30/9 kl. 18.30 på Stadion.

§ 3.
Uttalades önskemål om kontaktmän inom sektionsstyrelsen, vilka kunde 

närvara vid junior- och pojklagsträningarna och övriga -träffar för att 
ta del av aktuella spörsmål. Det nuvarande systemet med total frånvaro 
av sektionsstyrelseledamöter (undantag: Lasse Lindgren) i dessa samman
hang brännmärktes. Bättre kontakt absolut nödvändig betonades från ung
domsrepresentanterna. Beslöts ta upp frågan vid sammanträde, där sek
tionsstyrelsen kunde vara talrikare representerad än vid dagens möte.

§ 4.
Diskuterades bl.a. engagerande av tränare för junior- och pojklagen, 

träningstider på Stadion, materialfrågor, nyförvärv etc.

§ 5.
Direkt tillfrågad förklarade sig Nord beredd acceptera ett ev. upp

drag som lagledare för ett reservlag, som närmast avses att byggas 
på "lediga" fotbollsspelare, vilka tidigare säsonger puckat för smärre 
klubbar i stans omnejd.

§ 6.
Tackade ordföranden för visat intresse för ishockeyärendena och 

förklarade sig beredd att i fortsättningen använda sin rätt att kalla 
sektionsstyrelsen till sammanträden med mindre långa mellanrum än vad 
som nu blivit praxis. En idé om ett sektionsstyrelsens VU på tre per
soner hade tidigare debatterats av just detta skäl.


